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Kövér László úrnak,
az Országgyűlés elnökének

Helyben

Tisztelt Elnök Úr !

Magyarország Alaptörvénye 7 . cikk (2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012 .
évi XXXVI. törvény 42 . § (8) bekezdése alapján írásbeli kérdést kívánunk benyújtani a
Földművelésügyi Minisztériumot vezető miniszterhez

„Olasz segítséggel tűnik el a hazai bivaly?”

címmel .

A benyújtott kérdésünkre a választ írásban várom .

Tisztelt Miniszter Úr !

A múlt héten átadásra került Mezőtúron az a bivalytelep, amelyen egy olasz-magyar

vállalkozás hazai beszállítók bevonásával készít majd sajttermékeket . „Az olasz-magyar

tulajdonú társaság a nagy tejhozamra szelektált Meditárreán olasz bivalyfajta behozataláva l

a bivalytej magyarországi termelését, feldolgozását, illetve magas hozzáadott értékű

tejtermékek, sajtok előállítását tűzte ki célul. " – írja az agroinform.com.

Természetesen örülünk annak, hogy öt új munkahelyet létesít egy magyar-olasz vállalkozás ,

azonban annak kevésbé, hogy ez a cég saját állománnyal fogja nehezíteni a magyar

sajttermelők mindennapjait, és a magyar tejtermel ők helyzetén se fog éppen javítani .

Összességében vannak pozitívumok a megnyitással kapcsolatban, de kérdés, hogy nem lesz- e

nagyobb a negatív hozadéka a magyar tej- és tejtermék termel ők számára .



Mindezek alapján kérdezzük Tisztelt Miniszter Urat, hogy mit kíván tenni anna k

érdekében, hogy a hazai bivalyállomány genetikai tisztasága megmaradjon? Milye n

lépésekkel akarja segíteni a bivalytejbő l származó termékek elterjedését ?

Várjuk érdemi válaszát !

Budapest, 2016 . május 31 .
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